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• Bearbeidet oversikt over bedriftsregisteret til neste møte.
• Ved utarbeidelse av nye retningslinjer for næringsfond, bør søknadsfrister vurderes.
• Arnfinn Astad orienterte om status Gullvika og Valsneset pr. i dag.
• Arnfinn Astad orienterte om planlagt fellesprosjekt Bjugn og Ørland kommuner 

sammen ØHF.


